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De fractie heeft de volgende vragen:

Het kabinet en de burgemeesters van de 25 veiligheidsregio's hebben met elkaar afspraken gemaakt
over de opvang van asielzoekers. Voozitter Bruls van het veiligheidsberaad geeft aan dat de
afspraken 'fragiel' zijn (zie HIER). Onze fractie wilt graag weten wat de gemaakte afspraken voor
gevolgen hebben voor onze gemeente.

De fractie van D66 Roosendaal heeft hierover de volgende vragen;

1. Welke afspraken ztln er gemaakt in het Veiligheidsberaad over de opvang van asielzoekers?
2. Wat is het standpunt van het college van B&W over de gemaakte afspraken?
3. Wat betekent dit concreet voor de veiligheidsregio waar onze gemeente onder valt?

Namens de fractie van D66,

Bejar Taher

daal

Datum 28 iuni 2022
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Dank voor uw belangrijke vraag. De vluchtelingencrisis houdt ons als gemeente samen met onze
regionale en landelijke collegae erg bezig. Belangrijk daarbij is dat we als gemeente op dit moment
uitvoeringsorgaan zijn van afspraken die op rijksniveau worden gemaakt. Derhalve zijn wij in deze
beantwoording genoodzaakt een aantal keer te venrijzen naar de brieven van de staatssecretaris en

de veiligheidsregio.

1. Welke afspraken zijn er gemaakt in het Veiligheidsberaad over de opvang van asielzoekers?

lk venivijs naar de brief van Staatssecretaris van den Burg d.d. 6 juli 2022 en de brief van
voorzitter van de Veiligheidsregio Midden- en West- Brabant burgemeester Weterings d.d. 2 juli

2022.Beide brieven zijn als bijlagen bijgevoegd.

De gemaakte afspraken zijn vierledig. Alle gemeenten participeren in

Opvang Oekraïense vluchtelingen;

Het organiseren van een tussenvoorziening voor of het plaatsen van vergunninghouders;

Opvang asielzoekers en andere opgaven passend binnen de flexibiliseringsagenda van de
asielketen;

Het organiseren van tenminste 225 opvangplekken ten behoeve van crisisnoodopvang in de
asielketen tussen 01 -07 -2022 en 01 -10-2022.

Met de Veiligheidsregio als geografische afbakening, hebben de drie districten (De Markiezaten, de

Baronie en Hart van Brabant) in dit gebied een cijfermatige verdeling gemaakt voor alle opgaven. De
minister heeft aangegeven dat er minder crisisnoodopvang nodig is naarmate gemeenten verder
vorderen met het plaatsen van vergunninghouders, al dan niet middels een zogeheten
tussenvoorziening. De opgave voor vergunninghouders betreft alleen een versnelling ten opzichte
van de bestaande opgave.

2. Wat is het standpunt van het college van B&W over de gemaakte afspraken?

Wij kunnen ons vinden in de gemaakte afspraken

3. Wat betekent dit concreet voor de veiligheidsregio waar onze gemeente onder valt?

Wederom veruvijzen wij u naar de brief van 2 juli 2022. Op het niveau van de veiligheidsregio wordt
gezorgd voor de volgende zaken:

Het voeren van het secretariaat van het bestuurlijk overleg;
Het inzichtelijk maken van de wijzewaarop de drie districten invulling geven aan de
verschillende opgaven;

Het vervullen van een schakelfunctie tussen het Veiligheidsberaad/voorzitter VR/bestuurlijk
overleg/de afzonderlijke drie districten;
Het coördineren van rijks-, provinciale en regionale ondersteuningen ten behoeve van
gemeenten die crisisnoodopvang organiseren.

a

a

a

a



Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester

De secretaris,

en wethouders van Roosen

De burgem

,¿





 

Tegen dit besluit kunt u binnen zes weken na de dag volgend op verzending van dit schrijven schriftelijk bezwaar 
maken bij het Dagelijks Bestuur van de Veiligheidsregio Midden- en West-Brabant, Postbus 3208, 5003 DE Tilburg. 
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Geachte collega burgemeesters, 

 

De gemeenten spannen zich al weer geruime tijd extra in voor de opvang van onder andere 

Oekraïense vluchtelingen, de opvang van asielzoekers en het versneld huisvesten van 

vergunninghouders. Ook veel van uw gemeenten leveren hieraan een belangrijke bijdrage, 

waarvoor mede namens de rijksoverheid hartelijk dank. Regionale afstemming over onze 

gemeentelijke bijdrage vindt tot op heden plaats aan de provinciale regietafel en in het Regionaal-

Beleids-Team (RBT). Uitvoering van de gemeentelijke bijdrage vindt in goed overleg met U allen 

plaats binnen onze 3 districten (Markiezaten, Hart van Brabant en de Baronie). 

 

In het besloten RBT van 30 juni jl. is nog eens goed gekeken naar de opgaven en de afstemming op 

het niveau van onze veiligheidsregio. Bevestigd is dat de huisvestings- en inburgeringsvraagstukken 

van de verschillende vluchtelingenstromen primair een gemeentelijke opgave zijn. Daarom is 

besloten het RBT om te ‘vormen’ tot een bestuurlijk overleg waarin vooral coördinatie en 

afstemming plaatsvindt over de totale opgave van onze veiligheidsregio. In dit overleg nemen deel: 

• Hart van Brabant: de heren Weterings, Janssen en Boode; 

• Baronie: de heren Depla, Buijs en Compagne; 

• Markiezaten: de heren Van Midden, Petter en Van Vliet; 

• Adviseurs en ondersteuning: mevrouw Trijselaar, dhr. Smits en een verslaglegger/secretaris. 

 

In verband met de naderende vakantieperiode is aan iedere districtsvoorzitter gevraagd om te 

voorzien in een bestuurlijke vervanger.   
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Binnen de drie districten zijn de deelnemende gemeenten in samenwerking verantwoordelijk voor 

het tijdig realiseren van de overeengekomen districtelijke opgaven voor de verschillende 

doelgroepen: 

• Opvang Oekraïense vluchtelingen; 

• Tussenvoorziening of het plaatsen van vergunninghouders; 

• Opvang asielzoekers en andere opgaven passend binnen de flexibiliseringsagenda van de 

asielketen; 

• Opvangplekken ten behoeve van crisisnoodopvang tussen 01-07-2022 en 01-10-2022; 

 

Op het niveau van de veiligheidsregio zorgen de directeur VR en de coördinerend 

gemeentesecretaris voor de volgende zaken: 

• Voeren van het secretariaat van het bestuurlijk overleg; 

• Inzichtelijk maken van de wijze waarop de 3 districten invulling geven aan de verschillende 

opgaven; 

• Schakelfunctie tussen veiligheidsberaad/voorzitter VR/bestuurlijk overleg/ de afzonderlijke 3 

districten; 

• Coördineren van rijks-, provinciale en regionale ondersteuningen ten behoeve van gemeenten 

die crisisnoodopvang organiseren; 

 

Ik hoop u zo voldoende te hebben geïnformeerd. Indien u hierover vragen heeft bespreek dit dan 

alstublieft binnen het eigen district met de districtsvoorzitter. 

 

Hoogachtend, 

 

Theo Weterings  
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Voorzitters Veiligheidsregio's 

  

 
 
 

 

Datum 6 juli 2022 

Onderwerp Antwoord brief Voorzitter van het Veiligheidsberaad van 30 juni jl.  

 

 

Geachte voorzitters van de veiligheidsregio's, 

 

In het Veiligheidsberaad van 4 juli jl. heeft u verzocht om een reactie op de brief 

van de Voorzitter van het Veiligheidsberaad van 30 juni jl. over de 

randvoorwaarden die vanuit het Rijk zijn toegezegd ten behoeve van de 

opschaling van de crisisnoodopvanglocaties in de veiligheidsregio’s. Hieronder ga 

ik mede namens de minister van Justitie en Veiligheid per randvoorwaarde in op 

de laatste stand van zaken met als doel de afspraken te bevestigen en u 

voldoende comfort te geven over de nakoming van deze afspraken. Daarnaast 

kom ik terug op uw vraag over de inzet van de Nationale Opvangorganisatie 

(NOO) voor Oekraïense ontheemden.  

 

Verder wil ik bekrachtigen dat de buitengewone inspanningen van de gemeenten 

en veiligheidsregio’s in deze dossiers zeer wordt gewaardeerd, ook in het besef 

dat dit ook raakt aan veranderingen in de verhoudingen binnen het 

veiligheidsbestel. Juist de meerdere en langdurige crises gedurende langere tijd, 

en de bijzondere inspanningen van gemeenten en veiligheidsregio’s op het gebied 

van crisisbeheersing hierbij, illustreren dit. Daarom is het pleidooi om organisaties 

ook structureel passend te outilleren voor deze taken ook begrijpelijk. Dat zal op 

passende wijze worden betrokken op alle relevante momenten, waaronder ook de 

evaluatie van de Wet op de veiligheidsregio’s. 

 

Stand van zaken randvoorwaarden opvang asielzoekers 

 

Om te beginnen hecht ik eraan u te informeren dat het Knooppunt Coördinatie 

Informatie Opvang (KCIO) samen met het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers 

(COA) beziet hoe de koppeling tussen vraag en aanbod wat betreft zorg, 

personeel en capaciteit per crisisnoodopvanglocatie bij elkaar kan worden 

gebracht. Mijn streven is om dit voor het einde van de week in werking te hebben 

gebracht en zo de opschaling van de crisisnoodopvanglocaties effectief te laten 

verlopen. Hierbij roep ik de oproep die de minister van Binnenlandse Zaken en 

Koninkrijkrelaties in het Veiligheidsberaad van 4 juli jl. deed in herinnering om zo 

snel mogelijk informatie te verschaffen over de benodigde inzet per locatie per 

veiligheidsregio.  
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De eerste randvoorwaarde betreft de beschikbaarheid van medische zorg voor de 

verschillende crisisnoodopvanglocaties. Er zijn drie zaken nodig: reguliere 

spreekuren, 24 uurslijn voor eerstelijnszorg (huisartsenzorg) en spoedhulp via 

112. Laat ik vooropstellen dat het Rijk de zorgplicht heeft voor asielzoekers en dat 

ziet onder andere op de eerste en tweedelijns gezondheidzorg. Ik wil daarvoor 

garant staan door er op verschillende wijzen invulling aan te geven. Dat zijn de 

uitgangspunten. Er zijn verschillende partijen die medische zorg kunnen leveren, 

namelijk Gezondheidszorg Asielzoekers (GZA), Just4Care en Dokters van de 

Wereld. GZA kan de 24 uurslijn voor de crisisnoodopvang inzetten. Daarnaast 

hebben zij de vraag gekregen om inzichtelijk te maken hoeveel artsen zij in 

kunnen zetten en op welke manier zij de andere partijen kunnen betrekken. 

Hiermee gaat het Rijk er vanuit dat er op de verschillende locaties zorg 

beschikbaar is. Ook is het hiervoor nodig dat er snel helderheid is in de locaties 

waar het om gaat en de fasering ervan. Er zal zo snel mogelijk gestart worden 

met deze aanpak. Er zijn landelijk afspraken gemaakt met de ziekenhuizen, GGZ 

instellingen en zorgverzekeraars over doorverwijzing naar de tweede lijn.  

 

Ten tweede is wat betreft het vervoer het beeld nu dat er dagelijks 450 

asielzoekers moeten worden verplaatst naar een crisisnoodopvanglocatie. Op dit 

moment wordt de Dienst Vervoer en Ondersteuning (DV&O) ingezet voor het 

vervoer. Daarnaast staan verschillende private partijen stand-by om bussen met 

chauffeurs te leveren. Inzet van deze beschikbare bussen en chauffeurs is 

afhankelijk van de planning van de oplevering van de crisisnoodopvanglocaties.  

 

Ten derde ga ik graag in op de beschikbaarheid van personeel voor de 

crisisnoodopvanglocaties. Ik heb u toegezegd dat ik er zorg voor draagt dat -

indien dit wenselijk en noodzakelijk is- alle regio’s maximaal 30 personen 

toegewezen kunnen krijgen om de crisisnoodopvanglocaties vorm te geven. In 

overleg met de veiligheidsregio’s wordt per regio bekeken wat er precies nodig is 

aan capaciteit. Inmiddels is een eerste groep van ca. 150 rijksambtenaren, die 

zich op vrijwillige basis en in overleg met hun leidinggevende hebben aangemeld, 

beschikbaar om te worden ingezet. Er wordt ingezet om op korte termijn snel 

meer mensen beschikbaar te krijgen. Ook wordt parallel met uitzendbureaus 

verkend welke capaciteit zij indien nodig zouden kunnen leveren. Daarnaast heeft 

het Rijk ingestemd met het verzoek van het Veiligheidsberaad om financiële 

middelen beschikbaar te stellen vanuit het Rijk voor de inzet van personeel door 

de veiligheidsregio’s. Voor zowel de inhuur via uitzendbureaus als, indien daar 

een verzoek voor komt en het in de praktijk bijdraagt aan het zekerstellen van 

personeel, directe inzet via de veiligheidsregio’s is inmiddels budget vrijgemaakt 

door het kabinet. 

 

Ten slotte noem ik hier de afspraak dat de opschaling van de crisisnoodopvang 

door de veiligheidsregio’s bedoeld is voor de periode van 1 juli tot 1 oktober 

2022. Het kabinet is voornemens om samen met betrokken partners voor die tijd 

oplossingen in werking te hebben gebracht die voor de periode na 3 maanden 

verlichting moeten brengen in de migratieketen.  
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Inzet nationale Opvangorganisatie Oekraïne (NOO) 

 

U schrijft in uw brief dat er vanuit de NOO tot op heden weinig passend aanbod 

van noodopvangplekken is ontvangen, terwijl dit wel is toegezegd. In reactie 

daarop geef ik graag aan wat er wel gebeurt.  

 
Diverse gemeenten zijn, zoals afgesproken ter invulling van de 75.000 

opvangplekken, met projecten bezig. Vanuit de NOO werken we er hard aan om 

de projecten financieel mogelijk te maken, opdat het daadwerkelijk tot productie 

leidt. De laatste weken zijn voor ruim 4.500 opvangplekken businesscases 

ingediend, die we in een goede samenwerking met gemeenten oppakken. Denk 

hierbij aan de koepelgevangenis in Breda, 4 locaties in Leiden, een groot 

cruiseschip in Zaanstad, een rijksmonument in Nijmegen, een voormalig hotel in 

de Haarlemmermeer en een flexwoningenproject in Vlaardingen.  

Daarnaast heeft de NOO 6.571 potentiële plekken geïnventariseerd en 

aangeboden aan veiligheidsregio’s en gemeenten. Een deel daarvan, 1.911 

plekken, is om uiteenlopende redenen afgewezen. Voor zo’n 3.500 plekken wacht 

de NOO op een reactie uit de gemeenten. Overigens worden inmiddels ruim 1.100 

van de door de NOO aangedragen plekken ingezet om de problematiek in de 

opvang van asielzoekers te verlichten.  

 

Capaciteit noodopvang ontheemden uit Oekraïne 

Het aantal ontheemden uit Oekraïne groeit sneller dan het aantal 

noodopvangplekken. Dit leidt ertoe dat de bezettingsgraad in de noodopvang 

ondertussen oploopt tot boven de 90%. Daarnaast voorzie ik een aantal zorgelijke 

ontwikkelingen die extra druk kunnen zetten op de bezettingsgraad, zoals een dip 

in de private opvang, een aanzwellende coronagolf, aflopen contracten voor 

locaties en overloop uit omringende landen.  

 

Gegeven het actuele beeld en bovenstaande ontwikkeling hecht ik eraan u er op 

te wijzen dat er nog de nodige veiligheidsregio’s niet de afgesproken 2.000 

plekken hebben gerealiseerd. Ik doe een dringend beroep op u om dit alsnog te 

doen.  

Een aantal veiligheidsregio’s zit zelfs al ruim boven de 2.000 en heeft daarmee 

ook al (deels) het additionele inspanningsverzoek om 25.000 extra 

noodopvangplekken gerealiseerd. Ik spreek hiervoor mijn grote waardering uit.  

Ik wijs erop dat het Rijk de randvoorwaarden heeft gecreëerd om de 

veiligheidsregio’s in staat te stellen noodopvangplaatsen voor ontheemden uit 

Oekraine te realiseren. Denk daarbij aan de Handreiking noodopvang 

vluchtelingen uit Oekraïne, een hulplijn, en financiering via de 

Bekostigingsregeling opvang Oekraïense ontheemden en het Bekostigingsbesluit 

opvang Oekraïense ontheemden voor veiligheidsregio’s. Daarnaast heeft het Rijk 

de randvoorwaarden ingevuld die de VNG en het Veiligheidsberaad stelden bij het 

verzoek om 25.000 extra noodopvangplaatsen te realiseren, die overigens ook 

van toepassing zijn op de initiële 50.000 noodopvangplaatsen. Het bestuurlijk 

afsprakenkader dat het kabinet met de VNG en het Veiligheidsberaad op 1 juli 

2022 bezegelden, bevestigt de opvangtaak en de randvoorwaarden die daarbij 

ingevuld dienen te worden. 

 

Ondersteuning 

Naast de al ingevulde randvoorwaarden kan ik u verder ondersteunen op de 

volgende wijzen. De NOO beschikt over een portfolio met potentiële 
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opvanglocaties per regio. De NOO zal opnieuw contact leggen met iedere regio 

om de mogelijkheden voor deze locaties te bespreken. Er wordt ook door de NOO 

en BZK samengewerkt aan projecten voor semipermanente huisvesting op 

termijn. De semipermanente huisvesting is van belang als opvolging van de 

noodopvang. De semipermanente huisvesting gaat verlichting bieden, maar niet 

op de korte termijn.  

Het Rode Kruis doet het aanbod om het locatiemanagement te doen voor 

gemiddeld twee opvanglocaties per veiligheidsregio in opdracht van gemeenten, 

als onderdeel van de 2.000 noodopvangplekken of het aandeel van de betreffende 

regio in de additionele 25.000 noodopvangplekken. Inmiddels ondersteunt het 

Rode Kruis op reeds 20 locaties. Dat betekent dat er ruimte is voor nog 30 

locaties. 

Particuliere opvang kan tijdelijke buffercapaciteit bieden voor regio’s waar de 

gemeentelijke opvang vol dreigt te raken. Ik heb RefugeehomeNL gevraagd de 

particuliere  opvang op te schalen. Het Rijk vergoedt ook de kosten die 

gemeenten maken voor ontheemden uit Oekraine die in particuliere opvang 

verblijven.  

Ten slotte merk ik op als het Rijk effectievere ondersteuning kan bieden, mij 

hiervan onverwijld te informeren.  

 

Hoogachtend, 

 

 

 

 

De Staatssecretaris van Justitie en Veiligheid 

 

 

 

 

E. van den Burg 

  

   
 

 

 


